

致：澳門科技大學

TO : MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

授 權 書
Authorization Letter

本人(姓名) _____ 身份證編號 _____ 學生證編號 _____
I, (Name) _____ I.D. No. _____ Student No. _____

現授權(姓名) _____ 身份證編號 _____
hereby authorize (Name) _____ I.D. No. _____

代為 辦理 / 領取 _____
to apply for / collect _____

本人確認授權書中所提供的資料真實無誤，並聲明已知悉及明白『個人資料收集聲明』的內容。

I declare that the information provided in this authorization letter is true and correct; I have also acknowledged and understood the Personal Data Collection Statement.

授權人簽名： _____
Signature: _____
日期： _____
Date: _____
聯絡電話： _____
Contact No.: _____

註 Note：

1. 學生本人必須親自簽署此授權書方為有效。
Student must sign on this Authorization Letter in order to be valid.
2. 請連同授權人及被授權人雙方的有效身份證副本遞交。
Please submit the form together with valid I.D. card copies of both parties.
3. 個人資料收集聲明－澳門科技大學透過申請人填寫申請表格、在網絡上申請或其他書面方式所收集的個人資料將用作大學向申請人提供所要求的行政服務的依據及作為大學核實申請人身份的憑證。
The personal data collected through application forms submitted in paper or online or other documents written by the applicants will be used for the purposes of identifying the applicants and providing the administrative services as requested.